
 

 

 

Z Á P I S 

z 5. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 4. 3. 2019 
  

Dne 4. 3. 2019 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 

2035/21, 3. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 14:30 hodin a skončeno v 17:10 hodin 

 

Přítomni:             Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová,  

Zdeňka Batíková, Jiří Frühauf, Mgr. Ing. Jan Vanke – od 15:30 hodin (bod 

č. 2 žádost č. 32), Václav Skuhravý, Zdeněk Havel 

  

Omluveni:                 Karel Zemek    

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:  Jitka Peřina – místopředsedkyně Sportovní unie Karlovarska 

 

 

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu 

2. Žádosti o dotace na rok 2019 

3. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart. 

 

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová,  

Zdeňka Batíková, Jiří Frühauf, Václav Skuhravý, Zdeněk Havel  

proti:  nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Žádosti o dotace na rok 2019 

 

K dnešnímu dni odbor kultury, školství a tělovýchovy obdržel celkem 99 žádostí, přičemž 97 

žádostí bylo doručeno v řádném termínu, tj. do 31. 10. 2018, 2 žádosti byly obdrženy po 

tomto termínu, konkrétně dne 6. 12. 2018 a 27. 2. 2019. Jedná se o žádosti o dotaci na 

neplánované projekty.  

 

V období od 4. 2. 2019 do 4. 3. 2019 probíhala jednání týkající se rozdělování dotací pro rok 

2019. Členové komise STv se s jednotlivými doručenými žádostmi podrobně seznámili a:  

 

a) rozdělili žádosti podle zdroje financování:  

 

 povinné granty: 

 1. FC Karlovy Vary a.s. (podpora mládeže) 

 Asociace Záchranný kruh (provoz Centra zdraví a bezpečí) 

 Spolek BASKETBALOVÝ KLUB LOKOMOTIVA KARLOVY VARY 

(podpora mládeže) 

 HC Energie Karlovy Vary s.r.o. (podpora mládeže + pronájem ledové plochy a 

šaten v KV Areně pro mládežnická družstva) 

 Nadace města Karlovy Vary (podpora kultury a propagační činnosti, sportu, 

výchovy a vzdělávání, sociální oblasti, zdravotní oblasti, humanitárních akcí, 

lázeňství a cestovního ruchu, architektonického dědictví Statutárního města 

Karlovy Vary, ve městě Karlovy Vary, propagace Statutárního města Karlovy 

Vary v České republice a v zahraničí a provozní náklady) 

 SK KONTAKT Karlovy Vary (činnost) 

 Sportovní klub vozíčkářů Sharks (činnost) 

 KV Arena s.r.o. (činnost) 

 FB Hurrican, z.s. 

 Hockey Club Karlovy Vary, z.s. 

 

Jedná se o dotace, které jsou schvalovány v rámci rozpočtu města. Komise STv vzala na 

vědomí informaci, že zastupitelstvo města na svém jednání dne 24. 1. 2019 schválilo uzavření 

smluv k těmto dotacím. 

 

 

b) přijali informaci o tom, že: 

  

 na podporu tělovýchovy a sportu pro rok 2019 byly schváleny finanční prostředky v 

celkové výši 12.000.000,- Kč 

 

 Vzhledem k vysokému počtu doručených žádostí a s ohledem na skutečnost, že 

požadavky několikanásobně převýšily částku vyčleněnou v rozpočtu 

Statutárního města Karlovy Vary na poskytování příspěvků na podporu 

sportovních aktivit, nebylo možné vyhovět všem žádostem o poskytnutí dotace;  

 

 Komise STv posuzovala doručené žádosti z hlediska jejich účelovosti dle 

Přílohy č. 2 Zásad pro poskytování dotací z rozpočtu Statutárního města 

Karlovy Vary a při rozdělování finančních prostředků podpořila především 

činnost žádajících subjektů s přihlédnutím na „Kritéria pro rozdělování dotací“, 

dále pak podpořila projekty, které výraznějším způsobem přispějí 

k vyváženému rozvoji a prezentaci Statutárního města Karlovy Vary; 
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c) zařadili žádosti přijaté po termínu do dotačního řízení pro rok 2019 

 

Komise STv se usnesla, že žádost subjektu Spolek BASKETBALOVÝ KLUB LOKOMOTIVA 

KARLOVY VARY ze dne 6. 12. 2018 na podporu projektu „Národní finále ČR v basketbale 

kategorie U11 nejml. minižákyně“  a žádost subjektu Česká společnost pro naturální sport z.s. 

na podporu projektu „INC NTURAL Cup 2019“ zařadí do dotačního řízení pro rok 2019, 

neboť se jedná o neplánované projekty a žádost tak nemohla být podána v řádném termínu tj. 

do 31. 10. 2018. 

 

pro:     Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová,  

Zdeňka Batíková, Jiří Frühauf, Mgr. Ing. Jan Vanke, Václav Skuhravý,  

Zdeněk Havel  

proti:   nikdo  

zdržel se:  nikdo 

 

 Usnesení bylo přijato 

 

 

V souvislosti s projednáváním žádostí o poskytnutí dotace z rozpočtu Statutárního města 

Karlovy Vary a rozdělováním finančních prostředků oznámili níže uvedení členové komise 

možný střet zájmů: 

 

 Mgr. Ing. Jan Vanke – u projednávání žádosti č. 54 – člen SK Liapor 

 Jiří Frühauf – u projednávání žádosti č. 65 – předseda výboru Sportovní unie 

Karlovarska 

 Jiří Havel – u projednávání žádosti č. 78 – předseda výboru TJ Karlovy Vary – Dvory  

 

 

V průběhu projednávání žádostí došlo k hlasování ohledně výše navrhované dotace u subjektu 

SC Start : 

 

1) návrh na poskytnutí dotace ve výši 150.000,- Kč  

 

pro:     nikdo  

proti:   Dott. Mag. Radka Murasová, Zdeňka Batíková   

zdržel se:  Mgr. Viktor Linhart, MUDr. Jiří Penc, Dott. Mag. Radka Murasová,  

Jiří Frühauf, Mgr. Ing. Jan Vanke, Václav Skuhravý, Zdeněk Havel 

 

Usnesení nebylo přijato 

 

 

2) návrh na poskytnutí dotace ve výši 200.000,- Kč  

 

pro:     MUDr. Jiří Penc, Jiří Frühauf, Zdeňka Batíková, Václav Skuhravý,  

  Zdeněk Havel  

proti:    nikdo   

zdržel se:  Mgr. Viktor Linhart, Dott. Mag. Radka Murasová, Mgr. Ing. Jan Vanke 

 

Usnesení bylo přijato 
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Komise sportovní a tělovýchovy doporučuje radě města rozdělit finanční rezervu ve výši 

12.000.000,- Kč dle návrhu na rozdělení dotací, který je přílohou č. 1 tohoto zápisu. Výsledky 

hlasování o jednotlivých dotacích jsou uvedeny v příloze č. 1 tohoto zápisu ve sloupci č. 12. 

 

Po tomto rozdělení zbývá v rezervě komise STv částka 1.110.000,- Kč. 

 

 

3. Různé 

 

Paní Jitka Peřina informovala členy komise o probíhajících přípravách akce Ples sportovců 

2019. Zároveň požádala všechny členy komise o včasné potvrzení účasti na této akci, aby 

mohl být proveden zasedací pořádek všech zástupců Statutárního města Karlovy Vary. 

 

Další jednání komise se uskuteční dle potřeby komise.  

 

 

 

 

 

Dne: 6. 3. 2019 

Zapsala: Gabriela Hazuchová                       __________________

        

            

                                                                                   __________________ 

 

                                                             Mgr. Viktor Linhart

                     předseda komise 


